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P R O T O K Ó Ł   XLIX 

obrad XLIX zwyczajnej  sesji  Rady  Miasta  Pruszcz  Gdański,  

 która odbyła się w dniu 9 listopada 2022 roku  

w Sali Posiedzeń Urzędu Miasta 

 w zdalnym trybie obradowania, z wykorzystaniem środków porozumiewania 

się na odległość. 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

W  obradach  uczestniczyło - 21 radnych. 

Nieobecnych - nie odnotowano. 

Początek obrad: 9 listopada 2022 r. o godz. 1000  

Zakończenie obrad: 9 listopada 2022 r. godz. 1129 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska - Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz Gdański  

o godz. 1000  otworzyła obrady słowami: „Otwieram czterdziestą dziewiątą zwyczajną sesję 

Rady Miasta Pruszcz Gdański”. 

Stwierdzenie obecności: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Obecny 

2. Joanna Berlik Obecny 

3. Adam Bodo Obecny 

4. Bartłomiej  Chrząszcz Obecny 

5. Małgorzata Czarnecka -  Szafrańska Obecny 

6. Adrian Czarnecki Obecny 

7. Ireneusz Czernecki Obecny 

8. Marta Jankowska Obecny 

9. Jerzy  Kłys Obecny 

10. Marek Krawyciński Obecny 

11. Krzysztof Lisowski Obecny 

12. Robert Nowicki Obecny 
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13. Danuta Olech Obecny 

14. Leszek Parzymies Obecny 

15. Jan Sabała Obecny 

16. Ireneusz Szweda Obecny 

17. Krzysztof Stefańczyk Obecny 

18. Andrzej Ślusarczyk Obecny 

19. Roman Trembacz Obecny 

20. Bartłomiej Troka Obecny 

21. Szymon Zander Obecny 

 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska - Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie listy obecności  

stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Wniosek Burmistrza (S.0006.10.2022) z dnia 28 października 2022 roku w sprawie 

zwołania XLIX zwyczajnej sesji Rady Miasta stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Na podstawie ww. wniosku Radzie Miasta został przedłożony proponowany   

p o r z ą d e k   o b r a d: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 przedstawienie porządku obrad, 

 przyjęcie protokołu XLVII zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański, 

 przyjęcie protokołu XLVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 
 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

3. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego o pracy między sesjami Rady Miasta Pruszcz Gdański 
- ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rok 2022  

- ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz 
Gdański na lata 2022 - 2033 - ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o udzielenie wsparcia 

finansowego na remont mieszkań przez Zakład Nieruchomości Komunalnych w Pruszczu 
Gdańskim - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych - 

ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie utraty mocy uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, 
określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz uregulowania niektórych innych spraw 
związanych z jej poborem - ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta.  

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Pruszcz Gdański  

z organizacjami pozarządowymi na rok 2023 - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza  
ds. społecznych. 

 
10. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej  

pn.: „Szczepienia profilaktyczne przeciwko grypie osób w wieku 65 lat i więcej w Gminie Miejskiej 
Pruszcz Gdański w latach 2021-2025” - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany programu polityki zdrowotnej pn.: „Szczepienia profilaktyczne 

przeciwko wirusom brodawczaka ludzkiego HPV realizowane w Gminie Miejskiej Pruszcz 
Gdański w latach 2022-2024” - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza  
ds. społecznych. 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumień międzygminnych dotyczących kierowania 

mieszkańców: Gminy Kolbudy, Gminy Pruszcz Gdański oraz Gminy Pszczółki  
do środowiskowego domu samopomocy dla osób z zaburzeniami psychicznymi z siedzibą  
w Pruszczu Gdańskim, w roku 2023 - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki  

oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 
wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w 
publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański - ref. 
Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański dla Województwa Pomorskiego 
na rok 2023, z przeznaczeniem na działalność bieżącą Pomorskiej Biblioteki Pedagogicznej w 
Gdańsku, Filii w Pruszczu Gdańskim - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „Skrzyżowanie ulic Obrońców Westerplatte i NSZZ 
Solidarność” - ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody - ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 
 

17. Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 
których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne - ref. Radosław Klaczkowski 
Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 
18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów,  
w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności 
częstotliwości odbierania odpadów komunalnych i sposobu świadczenia usług przez punkty 
selektywnego zbierania odpadów komunalnych - ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza 
ds. komunalnych. 

 



4 
 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których 
zamieszkują mieszkańcy oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej - ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

 
20. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty - ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza 
ds. komunalnych. 

 
21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu osłonowego dla mieszkańców Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański w zakresie zmniejszenia odpłatności za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi zbieranymi w sposób selektywny” - ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza 
ds. komunalnych. 

 
22. Wolne wnioski. 

 

Porządek obrad XLIX zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański wraz z plikiem materiałów 

stanowi Załącznik Nr 3 stron - 176. 

Dnia 7 listopada 2022 r. do Rady Miasta Pruszcz Gdański wpłynął Wniosek Burmistrza 

o uzupełnienie porządku obrad XLIX zwyczajnej sesji Rady Miasta o projekt uchwały 

w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu na potrzeby ustalenia wysokości 

zwrotu rodzicom do placówek oświatowych - Załącznik Nr 4. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zaproponowała, aby ww. projekt uchwał został 

wprowadzony do porządku obrad jako pkt 22, a wolne wnioski stały się pkt 23. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie jawne imienne,  

za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych, wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad pod numerem 22 projektu 

uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu na potrzeby ustalenia 

wysokości zwrotu rodzicom do placówek oświatowych. 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 
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6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

 

Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie zdecydowała o wprowadzeniu do porządku obrad XLIX 

zwyczajnej sesji, pod numerem 22 projektu j. w.  

Stwierdzono jednogłośnie, że obrady XLIII zwyczajnej sesji będą przebiegały według 

następującego porządku: 

 

      1. Sprawy regulaminowe: 

 przedstawienie porządku obrad, 

 przyjęcie protokołu XLVII zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański, 

 przyjęcie protokołu XLVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego o pracy między sesjami Rady Miasta Pruszcz 

Gdański - ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rok 2022 

- ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański na lata 2022 - 2033 - ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o udzielenie wsparcia 

finansowego na remont mieszkań przez Zakład Nieruchomości Komunalnych w Pruszczu 

Gdańskim - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych - ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie utraty mocy uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty 

targowej, określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz uregulowania niektórych 

innych spraw związanych z jej poborem - ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Pruszcz Gdański  

z organizacjami pozarządowymi na rok 2023 - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza  

ds. społecznych. 

10. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej  

pn.: „Szczepienia profilaktyczne przeciwko grypie osób w wieku 65 lat i więcej w Gminie 

Miejskiej Pruszcz Gdański w latach 2021-2025” - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza  

ds. społecznych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany programu polityki zdrowotnej pn.: „Szczepienia 

profilaktyczne przeciwko wirusom brodawczaka ludzkiego HPV realizowane w Gminie 

Miejskiej Pruszcz Gdański w latach 2022-2024” - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza  

ds. społecznych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumień międzygminnych dotyczących 

kierowania mieszkańców: Gminy Kolbudy, Gminy Pruszcz Gdański oraz Gminy Pszczółki  

do środowiskowego domu samopomocy dla osób z zaburzeniami psychicznymi z siedzibą  

w Pruszczu Gdańskim, w roku 2023 - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki  

oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miejską Pruszcz Gdański - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański dla Województwa Pomorskiego 

na rok 2023, z przeznaczeniem na działalność bieżącą Pomorskiej Biblioteki Pedagogicznej 
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w Gdańsku, Filii w Pruszczu Gdańskim - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza 

ds. społecznych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „Skrzyżowanie ulic Obrońców 

Westerplatte i NSZZ Solidarność” - ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza 

ds. komunalnych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody - ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne  

- ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów,  

w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności 

częstotliwości odbierania odpadów komunalnych i sposobu świadczenia usług przez punkty 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych - ref. Radosław Klaczkowski Zastępca 

Burmistrza ds. komunalnych. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej - ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty - ref. Radosław Klaczkowski Zastępca 

Burmistrza ds. komunalnych. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu osłonowego dla mieszkańców 

Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański w zakresie zmniejszenia odpłatności za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi zbieranymi w sposób selektywny” - ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

22.  Wolne wnioski. 

 

Radzie Miasta zostały przedłożone także  dwie autopoprawki: 
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 w dniu 8 listopada  2022 r. do pkt 4 i pkt 5 porządku obrad XLIX zwyczajnej sesji Rady 

Miasta Pruszcz Gdański (stron 98) - Załącznik Nr 5. 

 

Ad. 1.  

 przyjęcie protokołu XLVII zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 
 

- Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są uwagi do protokołu 

XLVII zwyczajnej sesji VIII kadencji Rady Miasta w latach 2018 - 2023. 

 Uwag nie zgłoszono. 

Wobec tego Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie treść 

protokołu XLVII: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 
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20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-        za - 21 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że protokół XLVII został  przyjęty  jednogłośnie. 

 przyjęcie protokołu XLVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 
 

- Przewodnicząca   Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są uwagi do protokołu 

XLVIII nadzwyczajnej sesji VIII kadencji Rady Miasta w latach 2018 - 2023. 

 Uwag nie zgłoszono. 

Wobec tego Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie treść 

protokołu XLVIII: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 



10 
 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-    za - 21 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że protokół XLVIII został przyjęty  jednogłośnie. 

Ad. 2 - Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Jerzy Kłys zwrócił się z zapytaniem, czy jest planowana budowa miejsc parkingowych 

 na placu przy Targowisku Miejskim (od strony ulicy Powstańców Warszawy). 

Zastępca burmistrza ds. komunalnych Radosław Klaczkowski odpowiedział, że Gmina Miejska nie 

dysponuje gruntami, po tej części miasta, które mogłaby zagospodarować na parkingi. 

 - Nie planuje się budowy parkingów na tym terenie. 

Radny Ireneusz Szweda zapytał o  prace  związane z modernizacją istniejącego boiska przy ulicy  

Tysiąclecia oraz o prace związane ze zmianą organizacji ruchu na tej ulicy. 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych Radosław Klaczkowski odpowiadając na pierwsze pytanie, 

oznajmił, że po sesji udostępni projekt budowy boiska i szczegółowo go omówi z radnymi. 

Udzielając odpowiedzi na drugie pytanie, Pan Radosław Klaczkowski powiedział, iż planowane 

było przed datą 1 września uruchomienie procedury przetargowej na zmianę organizacji ruchu na, 

ale z uwagi na czas trwania postepowania w Starostwie Powiatowym oraz Policji tego terminu nie 

udało się dotrzymać i planujemy, że w przyszłym roku do dnia 1 września, zmiana organizacji ruchu, 

na całym obszarze, była zrealizowana. 

Radny Leszek Parzymies zadał pytanie o ilość schronów dla mieszkańców na terenie Pruszcza 

Gdańskiego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych odpowiedział, iż zasięgnie informacji 

i zwrotnie odpowie. 
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Ad. 4 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański 

na rok 2022 - ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Proponowane zmiany do budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rok 2022 obejmują: 

 zmniejszenie dochodów o kwotę 1.043.116 zł, w tym zwiększenie dochodów bieżących 

o kwotę 5.543.565 zł, zmniejszenie dochodów majątkowych o kwotę 6.586.681 zł, 

 zwiększenie wydatków o kwotę 665.069 zł, w tym wydatków bieżących o kwotę 259.069  zł, 

wydatków majątkowych o kwotę 406.000 zł, 

 zwiększenie przychodów budżetu o kwotę 1.708.185 zł, w tym z tytułu: wolnych środków z 

rozliczenia kredytów i pożyczek z lat ubiegłych o kwotę 267.000 zł, nadwyżki z lat ubiegłych o 

kwotę 1.441.185 zł. 

Po wprowadzeniu zmian planowane dochody stanowią kwotę 237.094.001,80 zł (dochody 

bieżące – 207.630.386,80 zł, dochody majątkowe – 29.463.615 zł), wydatki – 279.444.014,80 zł 

(wydatki bieżące – 203.869.584,80 zł, wydatki majątkowe – 75.574.430 zł), przychody – 

44.315.669 zł (wolne środki z rozliczenia kredytów i pożyczek z lat ubiegłych – 7.400.000 zł, 

nadwyżka z lat ubiegłych – 36.915.669 zł), natomiast rozchody – 1.965.656 zł. 

W zakresie dochodów zmiany obejmują: 

 zmniejszenie wpływów ze sprzedaży nieruchomości gminnych o kwotę 6.586.681 zł (dział 700 

§ 0770), 

 wycofanie dotacji celowej ze środków Unii Europejskiej na realizację projektu „Jak oni to robią? 

Wymiana doświadczeń związana z budowaniem społeczeństwa obywatelskiego 

w Unii Europejskiej” – w kwocie 34.377 zł, z związku z rezygnacją z realizacji projektu, 

z uwagi na zbyt duże zaangażowanie środków własnych (dział 750 § 2057), 

 zwiększenie z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych 

o kwotę 5.560.116 zł, zgodnie z decyzją Ministra Finansów nr ST3.4753.9.2022 z dnia 30 

września 2022 r. (dział 756 § 0010), 

 zwiększenie wpływów z części opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych 

w obrocie hurtowym o kwotę 116.174 zł (dział 756 § 0270), 

 zmniejszenie wpływów z opłaty skarbowej o kwotę 220.000 zł, po analizie osiągniętych 

wpływów za 3 kwartały (dział 756 § 0410), 

 zmniejszenie wpływów z opłaty targowej o kwotę 25.000 zł, w związku ze zmniejszonym 

zainteresowaniem handlu na targowiskach i po analizie osiągniętych dochodów za 3 kwartały 

(dział 756 § 0430), 
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 zwiększenie wpływów z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych o kwotę 

90.000 zł (dział 756 § 0480), 

 zmniejszenie wpływów z podatku od czynności cywilnoprawnych o kwotę 870.000 zł, 

po uwzględnieniu aktualnej sytuacji gospodarczej i osiągniętych wpływów za 3 kwartały (dział 

756 § 0500), 

 zaplanowanie wpływów z tytułu rekompensaty utraconych dochodów w podatku 

od nieruchomości w związku z ulgami w zakładach pracy chronionej w kwocie 44.652 zł (dział 

756 § 2680), 

 zwiększenie wpływów z tytułu odsetek od rachunków bankowych i lokat o kwotę 

870.000 zł, po uwzględnieniu aktualnego oprocentowania (dział 758 § 0920), 

 zwiększenie wpływów związanych z wyżywieniem uczniów w ZSO nr 1 o kwotę 12.000 zł 

(dział 801 § 0830), 

 zaplanowanie wpływu środków z Funduszu przeciwdziałania COVID-19 na wypłatę dodatku 

dla gospodarstw domowych z tytułu wykorzystania niektórych źródeł ciepła (zasilanych innym 

paliwem niż węglem) i jej obsługę w kwocie 612.000 zł (rozdz. 85395 - 600.000 zł, 85219 - 

12.000 zł). 

W zakresie wydatków majątkowych proponowane zmiany obejmują: 

 zwiększenie wydatków na zadanie „Nabycie gruntów” o kwotę 80.000 zł, z przeznaczeniem na 

działkę pod drogę – ul. Zastawna (rozdz. 70005), 

 zaplanowanie wydatków na zadanie „Inwestycje na cmentarzach komunalnych” w kwocie 

80.000 zł, z przeznaczeniem na wymianę ok. 40 m starego ogrodzenia cmentarza przy 

ul. Spokojnej (rozdz. 71035), 

 zwiększenie wydatków na zadanie „Inwestycje i zakupy inwestycyjne w SP nr 4” o kwotę 

74.000 zł, z przeznaczeniem na rozbudowę infrastruktury istniejącego monitoringu (rozdz. 

80101), 

 zaplanowanie wydatków na zadanie „Zakupy inwestycyjne w Przedszkolu nr 3” w kwocie 

20.000 zł, z przeznaczeniem na zakup pomocy „Magiczny box” (rozdz. 80104), 

 zwiększenie wydatków na zadanie „Budowa sieci kanalizacji deszczowej i zbiornika 

dla retencji wód opadowych w Pruszczu Gdańskim, rejon przy Torze – etap I” o kwotę 15.000 

zł (rozdz. 90001), 

 zwiększenie wydatków na zadanie „Dotacje celowe dla CKiS na inwestycje” o kwotę 137.000 

zł, z przeznaczeniem na zakup głośników z osprzętem do systemu liniowego (rozdz. 92109). 
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Zmiany w planie wydatków bieżących obejmują: 

 wycofanie wydatków na realizację projektu „Jak oni to robią? Wymiana doświadczeń związana 

z budowaniem społeczeństwa obywatelskiego w Unii Europejskiej” w kwocie 68.754 zł (rozdz. 

75075), 

 zwiększenie wydatków na zadania w zakresie oświaty i wychowania o kwotę 59.210 zł (dział 

801), 

 zwiększenie wydatków na zadania związane z przeciwdziałaniem alkoholizmowi o kwotę 

206.174 zł (rozdz. 85154), w tym finansowane ze zwiększonych dochodów z części opłaty za 

zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym w kwocie 116.174 zł, z 

opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w kwocie 90.000 zł, 

 zwiększenie wydatków na dodatki mieszkaniowe o kwotę 54.000 zł (rozdz. 85215), 

 zaplanowanie wydatków na wypłatę dodatku dla gospodarstw domowych z tytułu 

wykorzystania niektórych źródeł ciepła (zasilanych innym paliwem niż węglem) i jej obsługę w 

kwocie 612.000 zł (rozdz. 85395 – 600.000 zł, 85219 – 12.000 zł), 

 przeniesienie środków na obsługę administracyjną dodatków węglowych w kwocie 60.000 zł z 

rozdz. 85395 Pozostała działalność w dziale 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki 

społecznej do rozdz. 85219 Ośrodki pomocy społecznej, dedykowany do tego typu wydatków, 

 zwiększenie wydatków na zadania w zakresie wczesnego wspomagania rozwoju dziecka 

o kwotę 8.439 zł (rozdz. 85404). 

Szczegółowy zakres zmian budżetu na rok 2022 zawierają załączniki do projektu uchwały 

Rady Miasta. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 
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8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-         za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/474/2022. 

Ad. 5 - Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2022 - 2033 -  ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego radnego. 

 Pani Maria Niderla zgodnie z objaśnieniami przyjętych wartości i wykazem wieloletnich 

przedsięwzięć przedstawiła streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Zaproponowana autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2022 - 2033 uwzględnia przede wszystkim: 

1. Zmiany we wszystkich pozycjach wieloletniej prognozy finansowej, związane z autopoprawką 

do uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na rok 2022. 

2. Zmiany limitów wydatków majątkowych na przedsięwzięcia w grupie „Wydatki na programy, 

projekty lub zadania pozostałe” w następujących pozycjach: 
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- Przebudowa budynku Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej przy ul. Wojska 

Polskiego 34 wraz z zagospodarowaniem otoczenia - zmniejszenie limitu wydatków 

majątkowych w roku 2023 o kwotę 400.000 zł oraz limitu zobowiązań o tę sama kwotę, 

- Zagospodarowanie terenu ZSO nr 1 przy ul. Obrońców Westerplatte 30 - zwiększenie 

limitu wydatków majątkowych w roku 2023 o kwotę 400.00 zł oraz limitu zobowiązań o tę 

samą kwotę. 

 3. Korektę zapisów w objaśnieniach wartości przyjętych w Wieloletniej Prognozie finansowej 

 Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2022 - 2033, w: 

 - pkt 1.4 Dotacje i środki przeznaczone na cele bieżące (str. 4 objaśnień, str.72 materiałów) tiret 

   3 usunięto, 

- pkt 1.3.1.8 Dzierżawa iluminacyjnego oświetlenia świątecznego, punkt otrzymuje brzmienie jak 

   w treści projektu uchwały po autopoprawce, 

- pkt 1.3.2.62 Norwida - projekt, skorygowano nazwę, było „Noriwda - projekt”, jest „Norwida - 

  projekt”. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 
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14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-               za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/475/2022. 

Ad. 6 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o udzielenie 

wsparcia finansowego na remont mieszkań przez Zakład Nieruchomości Komunalnych 

w Pruszczu Gdańskim - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Jerzy Kulka przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

W związku z możliwością ubiegania się o bezzwrotne środki z Funduszu Dopłat w ramach 

realizacji przez Bank Gospodarstwa Krajowego rządowego programu budownictwa komunalnego 

na remont pustostanów stanowiących zasób mieszkaniowy miasta, administrowanych przez Zakład 

Nieruchomości Komunalnych, istnieje możliwość uzyskania wsparcia finansowego 

na częściowe pokrycie ich kosztów. W ramach programu miasto może uzyskać dofinansowanie  

w kwocie do 80 % przewidzianych kosztów kwalifikowalnych remontów. Mieszkania 

te powiększą zasób użytkowanych lokali komunalnych i zostaną zasiedlone przez osoby oczekujące 

w kolejce do przyznania mieszkania. W związku z powyższym wnoszę o wyrażenie zgody 

na złożenie przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański wniosku o dofinansowanie na remont lokali, 

administrowanych przez Zakład Nieruchomości Komunalnych w Pruszczu Gdańskim 

do Funduszu Dopłat prowadzonego przez Bank Gospodarstwa Krajowego. 

Stanowisko do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Pan 

Adam Bodo, mówiąc, iż Komisja jednogłośnie poprała ww. projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-         za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/476/2022. 
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Ad. 7 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych - ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pani Maria Niderla przedstawiła streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Zgodnie z art. 10 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych Rada Miasta 

ma uprawnienia do określania wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie 

danej gminy, uwzględniając wysokość stawek maksymalnych, określonych w art. 10 ust. 1 ww. 

ustawy oraz wysokość stawek minimalnych, określonych w załącznikach do ustawy. Górne granice 

stawek kwotowych podatku od środków transportowych, o których mowa w art. 10 ustawy o 

podatkach i opłatach lokalnych ulegają corocznie zmianie na następny rok podatkowy w stopniu 

odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszego 

półrocza roku, w którym stawki ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego okresu roku 

poprzedniego. Stawki 

maksymalne na 2023 r. ogłoszone zostały w obwieszczeniu Ministra Finansów 

z dnia 28 lipca 2022 r. w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na 

rok 2023 (M.P. z dnia 1 sierpnia 2022 r., poz. 731). Wskaźnik, o którym mowa w zdaniu 

poprzedzającym wyniósł 11,8%. 

Stawki minimalne są ustalane corocznie na rok następny przez Ministra Finansów, zgodnie 

z procentowym wskaźnikiem kursu euro na pierwszy dzień roboczy października danego roku 

w stosunku do kursu euro w roku poprzedzającym dany rok podatkowy. Do przeliczenia stawek 

minimalnych stosuje się kurs wymiany euro i walut krajowych opublikowany w Dzienniku 

Urzędowym Unii Europejskiej. 

Jeżeli wskaźnik ten jest niższy niż 5%, stawki minimalne nie ulegają zmianie w następnym roku 

podatkowym. 

Kurs euro, o którym mowa w zdaniu poprzedzającym wzrósł o 5,44%, wobec czego opublikowane 

przez Ministra Finansów w obwieszczeniu z dnia 12 października 2022 r. w sprawie stawek 

minimalnych podatku od środków transportowych obowiązujących w 2023 r. stawki wzrosły o 

powyższy wskaźnik. 

Niniejszy projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych przedstawia propozycję pozostawienia wysokości stawek na poziomie roku 

bieżącego, z uwzględnieniem jedynie konieczności podwyższenia tych stawek, które są niższe od 

opublikowanych stawek minimalnych. 

Propozycja powyższa przyczynić się ma do utrzymania atrakcyjności Gminy Miejskiej Pruszcz 

Gdański, jako obszaru przyjaznego dla rozwoju przedsiębiorczości, szczególnie w dobie 
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spowolnienia gospodarczego spowodowanego okresem pandemii oraz coraz wyższymi cenami 

paliw, związanymi z konfliktem zbrojnym na terenie Ukrainy, którego skutki odczuwalne są przez 

przedsiębiorców w całej Europie. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej oznajmił, iż członkowie Komisji jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 
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21. Szymon Zander Za 

-        za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/477/2022. 

Ad. 8 - Podjęcie uchwały w sprawie utraty mocy uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty 

targowej, określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz uregulowania niektórych innych 

spraw związanych z jej poborem - ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pani Maria Niderla przedstawiła streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Ustawa o podatkach i opłatach lokalnych, poza regulacjami dotyczącymi podatku 

od nieruchomości oraz podatku od środków transportowych zawiera również przepis 

kompetencyjny, o którym mowa w art. 15 ust. 1 ustawy, na podstawie którego Rada Miasta może 

wprowadzić na swoim terenie opłatę targową. Użycie przez ustawodawcę sformułowania "może 

wprowadzić" oznacza, że wprowadzenie powyższej należności ma charakter fakultatywny,  

co w konsekwencji świadczy o tym, że nie podjęcie stosownej uchwały doprowadzi do nie 

pobierania należność z tego tytułu. Mając na względzie wzrost kosztów życia mieszkańców 

i potrzebę zachowania źródła utrzymania przez osoby zajmujące się drobnym handlem detalicznym, 

wychodząc naprzeciw społecznym oczekiwaniom, proponuje się odstąpienie 

od naliczania należności z tytułu opłaty targowej. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 
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7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-          za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/478/2022. 

Ad. 9 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Miasta Pruszcz 

Gdański z organizacjami pozarządowymi na rok 2023 - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza 

ds. społecznych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Jerzy Kulka przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Zgodnie z art. 5a ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie (tekst jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 1327; z 2021 poz. 2490; z 2022 r. poz. 1812) 

organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego uchwala, po konsultacjach 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy, 

przeprowadzonych w sposób określony w art. 5 ust.5 ustawy, roczny program współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 
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Roczny program współpracy jest uchwalany do dnia 30 listopada roku poprzedzającego okres 

obowiązywania programu. 

Wspomniano o oczywistej omyłce pisarskiej, która wystąpiła w § 8 pkt 4 projektu uchwały: jest „w  

budżetu”, powinno być „ z budżetu”. 

Pozytywną opinię Komisji Oświaty Kultury i Sportu o projekcie uchwały przedstawił 

Przewodniczący Paweł Badziąg. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 
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21. Szymon Zander Za 

-         za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/479/2022. 

Ad. 10 - Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przyjęcia programu polityki 

zdrowotnej pn.: „Szczepienia profilaktyczne przeciwko grypie osób w wieku 65 lat i więcej w 

Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański w latach 2021-2025” - ref. Jerzy Kulka Zastępca 

Burmistrza ds. społecznych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Jerzy Kulka przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Dnia 30 czerwca 2021 r. Rada Miasta Pruszcz Gdański podjęła Uchwałę Nr XXIX/338/2021 

w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn.: „Szczepienia profilaktyczne przeciwko 

grypie osób w wieku 65 lat i więcej w Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański w latach 2021-2025”. W 

2021 roku przystąpiono do realizacji programu. W 2022 roku Ministerstwo Zdrowia wydało 

komunikat, że szczepienia przeciwko grypie będą wykonywane w podmiotach leczniczych 

i aptekach ogólnodostępnych oraz że od 1 września 2022 r. podmioty lecznicze i apteki 

ogólnodostępne będą mogły rozliczyć koszt świadczenia, polegającego na kwalifikacji pacjenta 

oraz podaniu szczepionki, w ramach Narodowego Funduszu Zdrowia w kwocie 21,83 zł 

za wykonanie jednorazowej usługi. Osobom od 65 roku życia do 75 roku życia przysługuje 

refundacja zakupu szczepionki w wysokości 50 %, a osobom powyżej 75 roku życia w wysokości 

100 %. Ponieważ program polityki zdrowotnej pn.: „Szczepienia profilaktyczne przeciwko grypie 

osób w wieku 65 lat i więcej w Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański w latach 2021-2025” został 

przyjęty na podstawie stałych rekomendacji Agencji Oceny Technologii Medycznych 

i Taryfikacji i obecnie pokrywa się z realizowanym programem polityki zdrowotnej 

prowadzonym przez Ministerstwo Zdrowia, a realizacja szczepień przeciw grypie w ramach 

programów polityki zdrowotnej finansowanych przez jednostki samorządu terytorialnego wyklucza 

możliwość rozliczenia szczepień przez Narodowy Fundusz Zdrowia. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych Roman Trembacz przedstawił 

pozytywną opinię członków Komisji dot. ww. projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-         za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/480/2022. 
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Ad. 11 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany programu polityki zdrowotnej pn.: „Szczepienia 

profilaktyczne przeciwko wirusom brodawczaka ludzkiego HPV realizowane w Gminie 

Miejskiej Pruszcz Gdański w latach 2022-2024” - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. 

społecznych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Zastępca Burmistrza ds. społecznych Jerzy Kulka przedstawił streszczenie uzasadnienia 

dotyczącego podjęcia uchwały. 

W 2021 r. do programu polityki zdrowotnej pn.: „Szczepienia profilaktyczne przeciwko wirusom 

brodawczaka ludzkiego HPV realizowane w Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański w latach 2022-

2024” zakwalifikowano 432 osoby. Do programu na dzień 26 września 2022 r. przystąpiły 94 osoby. 

W budżecie Miasta Pruszcza Gdańskiego zabezpieczono środki finansowe na realizację zadania dla 

wszystkich zakwalifikowanych osób. Z analiz w poszczególnych latach wynika, że do programu 

przystępuje ok. 21% uprawnionych do szczepień. W związku z tym nie ma potrzeby zabezpieczenia 

w budżecie miasta 100 % środków na realizację zadania. Proponuję ograniczenie środków 

finansowych w latach 2023 i 2024 przeznaczonych na realizację powyższego programu w 

wysokości 150 000,00 zł rocznie z możliwością zwiększenia środków finansowych w danym roku. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych Roman Trembacz oznajmił, 

że Komisja, na posiedzeniu w dniu 3 listopada 2022 r., jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała 

go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie 

i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 
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9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-         za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/481/2022. 

Ad. 12 - Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumień międzygminnych dotyczących 

kierowania mieszkańców: Gminy Kolbudy, Gminy Pruszcz Gdański oraz Gminy Pszczółki 

do środowiskowego domu samopomocy dla osób z zaburzeniami psychicznymi z siedzibą 

w Pruszczu Gdańskim, w roku 2023 - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza 

ds. społecznych. 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego.  

Zastępca Burmistrza ds. społecznych Jerzy Kulka przedstawił streszczenie uzasadnienia 

dotyczącego podjęcia uchwały. 

Prowadzenie i rozwój infrastruktury środowiskowych domów samopomocy dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi jest zadaniem z zakresu administracji rządowej, zleconym gminie. 

Gmina Miejska Pruszcz Gdański co roku powierza realizację tego zadania w drodze otwartego 

konkursu ofert. W 2022 roku do Środowiskowego Domu Samopomocy, prowadzonego przez 

Polskie Stowarzyszenie na rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną Koło w Pruszczu 
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Gdańskim, kierowani byli mieszkańcy Pruszcza Gdańskiego, jak również mieszkańcy innych gmin 

z terenu powiatu gdańskiego: Gminy Kolbudy, Gminy Pruszcz Gdański oraz Gminy Pszczółki. 

Zgodnie z § 7 ust. 4 rozporządzenia Ministra Pracy i Polityki Społecznej z dnia 

9 grudnia 2010 r. w sprawie środowiskowych domów samopomocy w przypadku, gdy gmina 

właściwa ze względu na miejsce zamieszkania osoby nie prowadzi środowiskowego domu 

samopomocy, wówczas osoba ta może być skierowana do domu prowadzonego przez inną gminę, 

której odpowiedni organ jednostki samorządu terytorialnego właściwy ze względu 

na miejsce zamieszkania osoby ubiegającej się o skierowanie do domu, zawarł w tej sprawie 

właściwe porozumienie. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go 

pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 
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19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-        za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/482/2022. 

Ad. 13 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach 

i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miejską Pruszcz Gdański - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Jerzy Kulka przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Głos w sprawie zabrał radny Ireneusz Szweda, pytając, jak należy rozumieć kwestię obowiązującej 

stawki od września. Czy rodzice również będą płacić od września, jeżeli nasza uchwała wchodzi 

w życie z dniem 1 stycznia 2023? Wyczerpującej odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu Oświaty, 

Kultury i Sportu - Pani Karolina Mik, tłumacząc, iż maksymalna wysokość opłaty, o której mowa 

w ust. 3, podlega waloryzacji. Waloryzacja dokonywana po raz pierwszy polega na pomnożeniu 

kwoty opłaty, o której mowa w ust. 3, przez wskaźnik waloryzacji i zaokrągleniu w dół do pełnych 

groszy. Kolejne waloryzacje wysokości opłaty polegają na pomnożeniu kwoty opłaty z roku, 

w którym była dokonywana ostatnia waloryzacja, przez wskaźnik waloryzacji i zaokrągleniu w dół 

do pełnych groszy. Waloryzacji dokonuje się od dnia 1 września roku kalendarzowego, w którym 

ogłoszono wysokość wskaźnika waloryzacji ustalonego zgodnie z ustawą o finansowaniu zadań 

oświatowych. Stosownie do art. 52 ust. 7 ustawy o finansowaniu zadań oświatowych minister 

właściwy do spraw oświaty i wychowania ogłasza w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej 

Polskiej "Monitor Polski" w terminie do końca marca roku, w którym jest dokonywana waloryzacja, 

o której mowa w ust. 4, wysokość wskaźnika waloryzacji oraz maksymalną wysokość kwoty opłaty, 

o której mowa w ust. 1, po waloryzacji. W dniu 21 czerwca 2022 r. w Monitorze Polskim 

opublikowano Obwieszczenie Ministra Edukacji i Nauki w sprawie wysokości wskaźnika 

waloryzacji maksymalnej wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego, o której 



29 
 

mowa w art. 52 ust. 1 ustawy z dnia 27 października 2017 r.  

o finansowaniu zadań oświatowych, oraz maksymalnej wysokości kwoty tej opłaty, po waloryzacji. 

Z treści tego obwieszczenia wynika, że: 

1) wskaźnik waloryzacji maksymalnej wysokości opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego, o której mowa w art. 52 ust. 1 ustawy z dnia 27 października 2017 r. 

o finansowaniu zadań oświatowych, wynosi 1,145; 

2) od dnia 1 września 2022 r. maksymalna wysokość kwoty opłaty za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego, o której mowa w art. 52 ust. 1 ustawy z dnia 27 października 2017 r. 

o finansowaniu zadań oświatowych, po waloryzacji, wynosi 1,14 zł. 

Powyższa stawka będzie obowiązywała od dnia 1 stycznia 2023 roku. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych przedstawił pozytywną opinie 

Komisji w sprawie ww. projektu uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 
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16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-               za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/483/2022. 

Ad. 14 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 

 w formie dotacji celowej przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański dla Województwa 

Pomorskiego na rok 2023, z przeznaczeniem na działalność bieżącą Pomorskiej Biblioteki 

Pedagogicznej w Gdańsku, Filii w Pruszczu Gdańskim - ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza 

ds. społecznych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Jerzy Kulka przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Samorząd Województwa Pomorskiego zwrócił się z wnioskiem o udzielenie, przez Gminę Miejską 

Pruszcz Gdański, pomocy finansowej w formie dotacji celowej na rok 2023, 

w wysokości 17 000 zł, z przeznaczeniem na dofinansowanie opłat czynszu z tytułu najmu lokalu 

położonego w Pruszczu Gdańskim, w budynku przy ul. Obrońców Pokoju 6, w którym od 2009 

roku ma swoją siedzibę Filia Pomorskiej Biblioteki Pedagogicznej w Gdańsku. 

Zgodnie z art. 220 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych z budżetu jednostki 

samorządu terytorialnego może być udzielona pomoc finansowa innym jednostkom samorządu 

terytorialnego w formie dotacji celowej. Biorąc powyższe pod uwagę oraz fakt, że mająca swoją 

siedzibę w Pruszczu Gdańskim, Filia Pomorskiej Biblioteki Pedagogicznej w Gdańsku, kieruje 

swoje działania w szczególności do nauczycieli szkół i placówek oświatowych z terenu Miasta, 

oferując im wsparcie merytoryczne i metodyczne, szczególnie w zakresie rozwoju czytelnictwa 

wśród dzieci i młodzieży, podjęcie przedmiotowej uchwały i udzielenie pomocy 

finansowej jest w pełni uzasadnione. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Pan Paweł Badziąg wyraził pozytywną opinię 

członków Komisji w sprawie ww. projektu  uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-             za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 
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Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/484/2022. 

Ad. 15 - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz Gdański „Skrzyżowanie ulic Obrońców 

Westerplatte i NSZZ Solidarność” - ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza  

ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Głos w pkt 15 zabrał radny Ireneusz Szweda prosząc o wyjaśnienie w którym kierunku będzie szedł 

plan zagospodarowania, o co wnosi osoba prawna, która złożyła wniosek? 

Wyczerpującej odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu Planowania i Rozwoju - Pani Ilona 

Nitka: 

„Teren będący przedmiotem planu położony jest w rejonie ul. Obrońców Westerplatte, 

w północno wschodniej części miasta Pruszcz Gdański. Powierzchnia obszaru objętego planem 

wynosi ok. 4 ha. Docelowe przeznaczenie terenu ma uwzględnić w części złożony wniosek 

do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Pruszcz Gdański "Pole - małe" 

zatwierdzonego uchwałą Nr XXII/207/2016 Rady Miasta Pruszcz Gdański z dnia 14 lipca 2016 r. 

Projekt uchwały wprowadzi zapisy dotyczące realizacji nowej zabudowy na obszarze objętym 

planem (na fragmencie działki nr 17/2, obr. 3), przy uwzględnieniu założeń określonych 

w Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego miasta Pruszcz Gdański. 

Plan miejscowy pozwoli wyodrębnić teren przeznaczony między innymi pod zabudowę usługową z 

możliwością dopuszczenia obiektów handlowych o powierzchni sprzedaży przekraczającej 2000 m2, 

magazyny i składy, poprawnie ukształtuje kierunki i wskaźniki dotyczące zagospodarowania między 

innymi w zakresie powierzchni zabudowy, intensywności, wysokości, miejsc parkingowych”. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Adam Bodo przedstawił pozytywna opinię 

Komisji dot. ww. projektu uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 
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3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda WSTRZYMAŁ SIĘ 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-          za - 20 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 1 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański przy jednym głosie „wstrzymującym się”, 

20 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLIX/485/2022. 

Ad. 16 - Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody - ref. Radosław 

Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Do tutejszego urzędu wpłynął wniosek dotyczący uznania drzewa, rosnącego na terenie 

49 Bazy Lotniczej w Pruszczu Gdańskim, za pomnik przyrody. Na podstawie ustawy 
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o ochronie przyrody gmina może podjąć uchwałę ustanawiającą pomnik przyrody także na terenie 

nienależącym do gminy. Jednak może to się wiązać z pewnymi ograniczeniami, które wynikają z 

zakazów wprowadzonych na podstawie art. 45 ust. 1 ustawy o ochronie przyrody. W związku z 

tym, przed podjęciem uchwały, zwrócono się o opinię w tej sprawie do zarządcy terenu, 

Rejonowego Zarządu Infrastruktury w Gdyni. W czerwcu 2022 r. otrzymano informację Szefa 

Zarządu Rejonowego Zarządu Infrastruktury w Gdyni o wyrażeniu zgody za uznanie drzewa za 

pomnik przyrody. Przeprowadzono oględziny drzewa w terenie i stwierdzono, że przedmiotowe 

drzewo gat. dąb szypułkowy posiada wysoką wartość przyrodniczą i krajobrazową oraz 

indywidualne cechy predysponujące go do miana pomnika przyrody. Uzyskano w tej sprawie 

pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska Rady Miasta Pruszcz Gdański oraz Regionalnego 

Dyrektora Ochrony Środowiska w Gdańsku. 

W uchwale określono zasady wykonywania działań w ramach czynnej ochrony pomnika przyrody 

oraz wprowadzono wybrane zakazy w stosunku do postępowania z pomnikiem przyrody. Zaletą 

ustanowienia przedmiotowego drzewa jako pomnika przyrody jest możliwość jego ochrony 

i właściwej pielęgnacji, poprzez nadzór nad jego stanem. Przyczyni się to do zachowania cennego 

okazu dębu szypułkowego. 

Głos zabrał radny Ireneusz Szweda, który w swojej wypowiedzi nawiązał do innego dębu. 

Dodał, że składał wniosek w powyższej sprawie do Urzędu Miasta za pomocą strony 

„utrzymanie@pruszcz-gdanski.pl” i otrzymał odpowiedź, że zwrócono się do właściciela terenu, 

aby zadbał o ten dąb. Zlokalizowany jest on przy sklepie „Fart”. Nadmienił, że jest widoczna dość 

szybka degradacja drzewa i wygląda na to, że może to być jego ostatni sezon. Zawnioskował, aby 

w najbliższej przyszłości również ten dąb stał się pomnikiem przyrody. 

Zastępca Burmistrza Radosław Klaczkowski odpowiedział, że wniosek zostanie ponownie 

przeanalizowany. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Szymon Zander przedstawił pozytywną opinię 

członków Komisji w sprawie ww. projektu uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 
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4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-               za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/486/2022. 

Ad. 17 - Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne  

- ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie 

uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 
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Zgodnie z przepisami ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku  

w gminach, rada gminy może postanowić o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

Przedmiotowa uchwała może dotyczyć właścicieli określonych nieruchomości. 

Podjęcie uchwały ma na celu objęcie systemem gospodarowania odpadami komunalnymi 

nieruchomości niezamieszkałych o powierzchni użytkowej lokalu do 400 m2, znajdujących się w 

nieruchomościach, które w części stanowią nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, a 

w części nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

Proponowane rozwiązanie przyczyni się do uszczelnienia systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi oraz rozwiąże problem braku miejsc w wiatach śmietnikowych przy 

nieruchomościach o zabudowie mieszkalno-usługowej, z których korzystają także właściciele 

nieruchomości niezamieszkałych (związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Adam Bodo przedstawił pozytywna opinię 

Komisji w sprawie ww. projektu uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 
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14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-             za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/487/2022. 

Ad. 18 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

w szczególności częstotliwości odbierania odpadów komunalnych i sposobu świadczenia usług 

przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych - ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie 

uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Mieszkańcy Pruszcza Gdańskiego licznie zgłaszali potrzebę zwiększenia limitu odpadów 

budowlanych, które w ramach opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi można przekazać 

do gminnego punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych. Uwagi mieszkańców uznać 

należy za zasadne. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Adam Bodo wyraził pozytywną opinię Komisji 

dot. ww. projektu uchwały.  
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 Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-             za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 
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Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/488/2022. 

Ad. 19 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy oraz warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej - ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Modyfikacja wzoru deklaracji, stanowiącego załącznik do uchwały, wprowadza zapisy 

umożliwiające naliczenie opłaty według stawek i metod dopuszczonych w uchwale w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

takiej opłaty wnoszonej przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 

Zgodnie z art. 6n ust. 2 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach  

w uchwale wskazano dokumenty potwierdzające dane zawarte w deklaracji. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 
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12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-       za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/489/2022. 

Ad. 20 - Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty - ref. Radosław Klaczkowski 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Pytanie w sprawie ustalenia opłaty zadał radny Ireneusz Szweda. Wyjaśnień udzieliła  Pani 

Małgorzata Skuza - Pracownik Referatu Gospodarki Komunalnej: „Opłata za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański w przypadku nieruchomości, 

które w części stanowią nieruchomość, na której zamieszkują mieszkańcy,  

a w części nieruchomość o powierzchni użytkowej lokalu do 400 m2, na której nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, dla części nieruchomości, na której zamieszkują 

mieszkańcy stanowi iloczyn powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego oraz stawki opłaty 

ustalonej w § 2 niniejszej uchwały, a dla części nieruchomości, na której jest prowadzona 

działalność opłata stanowi iloczyn powierzchni użytkowej lokalu oraz stawki opłaty ustalonej 

w § 3 niniejszej uchwały. 
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§ 2. 1. Jeżeli odpady są zbierane i odbierane w sposób selektywny, ustala się stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy w wysokości: 

1) 1,17 zł miesięcznie za każdy 1 m2 powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego w przypadku 

miesięcznego zużycia wody w lokalu mieszkalnym w ilości większej niż 30 m3, 

2) w przypadku miesięcznego zużycia wody w lokalu mieszkalnym w ilości nie większej niż 30 

m3: 

a) 1,17 zł miesięcznie za każdy 1 m2 powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego w części 

nieprzekraczającej 100 m2, 

b) 0,01 zł miesięcznie za każdy 1 m2 powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego w części 

przekraczającej 100 m2. 

2. Jeżeli właściciel nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy nie wypełnia obowiązku 

zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny, określa się stawki opłaty podwyższonej za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości: 

1) 2,34 zł miesięcznie za każdy 1 m2 powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego w przypadku 

miesięcznego zużycia wody w lokalu mieszkalnym w ilości większej niż 30 m3, 

2) 2,34 zł miesięcznie za każdy 1 m2 powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego w części 

nieprzekraczającej 100 m2 oraz 0,02 zł miesięcznie za każdy 1 m2 powierzchni użytkowej lokalu 

mieszkalnego w części przekraczającej 100 m2 w przypadku miesięcznego zużycia wody 

w lokalu mieszkalnym w ilości nie większej niż 30 m3. 

§ 3. 1. Jeżeli odpady są zbierane i odbierane w sposób selektywny, ustala się stawkę opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne w wysokości 1,17 zł miesięcznie za każdy 1 m2 

powierzchni użytkowej lokalu. 

2. Jeżeli właściciel nieruchomości, na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny, określa 

się stawkę opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w wysokości 2,34 zł miesięcznie za każdy 1 m2 powierzchni użytkowej lokalu”. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod głosowanie 

jawne, imienne za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu 

głosowań radnych: 
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L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-       za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/490/2022. 
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Ad. 21 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu osłonowego dla 

mieszkańców Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański w zakresie zmniejszenia odpłatności 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi w sposób selektywny” - 

ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. 

Pan Radosław Klaczkowski przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Zgodnie z art. 8 ust. 2 ww. ustawy rada gminy w drodze uchwały może podwyższyć kwoty 

kryterium dochodowego uprawniającego do otrzymania świadczeń z pomocy społecznej, w tym w 

formie zasiłku celowego. 

Dokonana analiza skutków finansowych zastosowania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przy wyborze metody uzależnionej od powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego 

wykazała, że przyjęta metoda może być najbardziej dotkliwa finansowo 

dla jednoosobowych i dwuosobowych gospodarstw domowych, szczególnie osób zamieszkujących 

lokale mieszkalne o dużych powierzchniach oraz osiągających niewielkie dochody. W celu 

złagodzenia skutków finansowych wprowadzonej metody dla mieszkańców Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański zasadne jest kontynuowanie programu osłonowego, którego celem jest 

zmniejszenie wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w gospodarstwach jednoosobowych i dwuosobowych. 

Głos zabrał radny Ireneusz Szweda, pytając, czy ww. projekt uchwały dotyczy odpłatności 

za gospodarowanie odpadami w budynkach wielorodzinnych, ponieważ ta uchwała dotyczy zbiórki 

odpadów zbierany w sposób selektywny, a ma świadomość, że w budynkach wielorodzinnych jest 

ciężko, natomiast w jednorodzinnych sprawa wygląda prościej. W ten sposób niektóre osoby mogą 

być poszkodowane. Przy okazji tego pytania odniósł się do sprawy poboru zwiększonej opłaty w 

naszym mieście za odbiór odpadów w związku z nieselektywna zbiórką? 

Zastępca Burmistrza ds. komunalnych odpowiedział, że jeszcze nie były pobierane zwiększone 

opłaty za nieselektywny odbiór odpadów.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej przedstawił pozytywną opinię Komisji 

dot. ww. projektu uchwały.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

 



44 
 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-       za - 21    

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/491/2022.  
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Ad. 22 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu na 

potrzeby ustalenia wysokości zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, młodzieży 

i uczniów niepełnosprawnych oraz rodziców do placówek oświatowych - ref. Jerzy Kulka 

Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego.  

Zastępca Burmistrza ds. społecznych Jerzy Kulka przedstawił streszczenie uzasadnienia 

dotyczącego podjęcia uchwały. 

Zgodnie z nowym brzmieniem art. 39a ust. 3, stawkę za 1 kilometr przebiegu pojazdu na potrzeby 

ustalenia wysokości zwrotu rodzicom kosztu przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

niepełnosprawnych oraz rodziców do placówek oświatowych określa rada gminy, w drodze 

uchwały, przy czym stawka ta nie może być niższa niż określona w przepisach wydanych 

na podstawie art. 34a ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o transporcie drogowym. 

Stosownie do § 2 rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 25 marca 2002 r. w sprawie 

warunków ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania do celów służbowych 

samochodów osobowych, motocykli i motorowerów niebędących własnością pracodawcy, 

wydanego na podstawie art. 34a ust. 2 ustawy o transporcie drogowym, koszty używania pojazdów 

do celów służbowych pokrywa pracodawca, według stawek za 1 kilometr przebiegu pojazdu, które 

wynoszą aktualnie: 

1) dla samochodu osobowego: 

a) o pojemności skokowej silnika do 900 cm3 - 0,5214 zł, 

b) o pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm3 - 0,8358 zł; 

2) dla motocykla - 0,2302 zł; 

3) dla motoroweru - 0,1382 zł. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

odczytała projekt i poddała go pod głosowanie jawne, imienne za pomocą urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Bartłomiej Chrząszcz Za 

5. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 
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6. Adrian Czarnecki Za 

7. Ireneusz Czernecki Za 

8. Marta Jankowska Za 

9. Jerzy Kłys Za 

10. Marek Krawyciński Za 

11. Krzysztof Lisowski Za 

12. Robert Nowicki Za 

13. Danuta Olech Za 

14. Leszek Parzymies Za 

15. Jan Sabała Za 

16. Krzysztof Stefańczyk Za 

17. Ireneusz Szweda Za 

18. Andrzej Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Bartłomiej Troka Za 

21. Szymon Zander Za 

-         za - 21 

-       przeciw - 0 

-       wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XLIX/492/2022.  

Ad. 23 -  Wolne wnioski. 

 W powyższym punkcie głos zabrał radny Ireneusz Szweda, który poprosił, aby rozważyć 

używanie określenia: zamiast osoby niepełnosprawne, osoby z niepełnosprawnością.  

 Przewodnicząca Rady Miasta zaprosiła radnych na obchody 104 rocznicy Odzyskania  

Niepodległości, które  rozpoczną się 11 listopada 2022 r. o godz.11:00 Mszą św. 

w intencji ojczyzny w kościele p.w. Podwyższenia Krzyża Świętego w Pruszczu Gdańskim 

przy ul. Wojska Polskiego; o godz. 12:00 - przemarsz ul. Wojska Polskiego spod Kościoła 

pw. Podwyższenia Krzyża Świętego na Plac Jana Pawła II; godz. 12:15 

- uroczystości na placu Jana Pawła II. 
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Zakończenie obrad nastąpiło w dniu 9 listopada 2022 r. o godz. 1129 słowami 

Przewodniczącej Rady Miasta Małgorzaty Czarneckiej - Szafrańskiej: „Zamykam 

czterdziestą dziewiątą zwyczajną sesję Rady Miasta Pruszcz Gdański”. 

 
Rozdzielnik z XLIX zwyczajnej sesji stanowi Załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

W załączeniu do protokołu jest zapis przebiegu posiedzenia utrwalony 

na cyfrowym nośniku danych - DVD nr XLIX/2022 i udostępniony na portalu crv.pl  

oraz Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Pruszcz Gdański. 

 

Protokół sporządziła: 

Alicja Dąbrowska 

 
                                                                                                                                            
PRZEWODNICZĄCA                                       
      RADY MIASTA 

 

                                                                                            Małgorzata Czarnecka - Szafrańska
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